

Fr. Jacob Söhne GmbH & Co. KG / [www.pipe-systems.eu](http://www.pipe-systems.eu)



**The new catalogue is here! Order it now!**

## **Modular pipework systems**

JACOB's new pipework systems (ND = 60-800 mm) catalogue, which will apply from March 2011, features a range of new innovations and extensions to JACOB's product range. The precision finish of JACOB's 2-way distributors in particular is without equal across the industry and represents a benchmark for industrial series-production while simultaneously available at an attractive price. JACOB's easy-to-assemble pipework systems are being used for bulk transport, dedusting and exhaust ducts across the globe and across all industries.

[www.pipe-systems.eu](http://www.pipe-systems.eu) or [www.tubing-systems.net](http://www.tubing-systems.net)  
Customer service tel. +0049 (0) 571 9558-0

**New: Product catalogue 2011**  
**Precision series-**  
**production quality**

**Fr. Jacob Söhne GmbH & Co. KG / [www.jacob-rohre.de](http://www.jacob-rohre.de)**



**Der neue Katalog ist da! Jetzt bestellen!**

## **Rohrsysteme nach dem Baukastenprinzip**

Der ab März 2011 geltende neue Produktkatalog von JACOB ROHRSYSTEME (DN 60-800 mm) zeigt innovative Neuerungen und Programmerweiterungen. Insbesondere die Produktgruppe der 2-Wege-Verteilungen setzt in der Präzision ihrer Detailausführung die Maßstäbe in der industriellen Serienfertigung bei gleichbleibend attraktivem Preis. Das montagefreundliche Rohrsystem von JACOB wird weltweit in allen Industrien für Schüttguttransporte, Entstaubung- und Abluftführung eingesetzt. [www.jacob-rohre.de](http://www.jacob-rohre.de) oder Service-Tel. 0571 9558-0

**Neu: Produktkatalog 2011  
Präzision in Serienqualität**